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Sag nr. 113 Anlægsregnskab for etablering af vandforsyning Ådalsparken
Journal nr.: 13.02.10S051/5102 projekt 104 081
Sag fra: -
Lovgrundlag: Lov om vandforsyning
Sagsfremstilling: Byrådet gav den 13. januar 2004 anlægsbevilling til vandforsyning 

af ovennævnte byggemodning.

Anlægsarbejderne er nu afsluttet med følgende økonomiske 
resultat:
Tekst Forbrug Bevilling Afvigelse
Hovedentreprise 75.281 90.000 -14.719 
Tilslutningsafgift -482.394 -482.390 -4 
Netto -407.113 -392.390 -14.723

I alt netto mindreudgift/merindtægt på kr. -14.723.

Mindreudgiften begrundes i en ændring af projektet ifølge aftale 
med bygherren.

Ifølge projekt skulle vandforsyningen udføre stikledninger til 3 
ejendomme, men bygherren ønskede ikke stikledninger, da der 
senere skulle opgraves for stikledninger til alle opgange.

Efter ønske fra bygherren udførte vandforsyningen i stedet en 
ekstra opgravning for målerbrønden og hovedledning.

Økonomisk Afdeling har ingen bemærkninger.

Bevilling: -

Økonomi og personale
mæssige konsekvenser:

“

Bilag: -

Indstilling: Teknisk Forvaltning indstiller, at Teknisk Udvalg overfor 
Økonomiudvalg og Byråd anbefaler

1. at anlægsregnskabet godkendes, og
2. at nettoindtægten reguleres over kassebeholdningen og 

indgår i Vandforsyningens mellemværende med kommunen.

Beslutninger: Teknisk Udvalgs møde den 15. november 2004:
Indstillingen anbefales til Økonomiudvalg og Byråd.

Sag nr. 114 Budgetopfølgning pr. 30.09.2004 - drift
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Journal nr.: 00.01009/5764
Sag fra: -

Lovgrundlag: Lov om kommunernes styrelse § 45
Sagsfremstilling: Forvaltningen fremlægger budgetopfølgning pr. 30.09.2004 på

Politikområde 25 Jordforsyning
Politikområde 26 Kommunale bygninger
Politikområde 27 Veje og grønne områder
Politikområde 28 Spildevand
Politikområde 29 Renovation og
Politikområde 30 Vandforsyning

Budgetopfølgningen viser en del forskydninger under de enkelte 
politikområder, men resultatet forventes på nuværende tidspunkt 
at blive positivt, hvorfor Forvaltningen anbefalerat opfølgningen 
tages til efterretning

Bemærkninger til de enkelte politikområders forskydninger 
fremgår af vedlagte bilagsmateriale.

Bevilling: -

Økonomi og personale
mæssige konsekvenser:

-

Bilag: Oversigtsbilag samt opgørelse af forbrug pr. 30.09.2004 incl. 
noter

Indstilling: Forvaltningen indstiller,
at Teknisk Udvalg tager budgetopfølgningen til efterretning.

Beslutninger: Teknisk Udvalgs møde den 15. november 2004:
Indstillingen tiltrådt.

Sag nr. 115 Budgetopfølgning pr. 30.09.2004 - investeringsoversigt

Journal nr.: 00.01009/5762
Sag fra: -

Lovgrundlag: Lov om kommunernes styrelse § 45
Sagsfremstilling: Forvaltningen fremlægger budgetopfølgning pr. 30.09.2004 på 

Teknisk Udvalgs anlægsprojekter.

Opfølgningen viser,
• at der er forskydninger de enkelte projekter imellem,
• at der kan forventes et overskud i 2004 på det 

skattefinansierede område på ca. 0,9 mio.kr., der i f.m. 
regnskabsafslutningen overføres til 2005 og 2006,

• at der kan forventes et overskud på det brugerfinansierede 
område på ca. 2,8 mio.kr. og

• at ca. 1,1 mio. kr. overføres til 2005 og 2006.

Beløbene er på nuværende tidspunkt behæftet med så stor 
usikkerhed, at Forvaltningen anbefaler, at overførsel til 2005 og 
2006 afventer regnskabsafslutningen.

Forskydningerne mellem de enkelte projekter fremgår af vedlagte 
bilagsmateriale.
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Bevilling: -
Økonomi og personale
mæssige konsekvenser:

"

Bilag: Opgørelse overforbrug pr. 30.09.2004 incl. vurdering af 
årsforbruget samt noter vedlægges.

Indstilling: Forvaltningen indstiller,
1. at Teknisk Udvalg tager opfølgningen til efterretning.

Beslutninger: Teknisk Udvalgs møde den 15. november 2004:
Indstillingen tiltrådt.

Sag nr. 116 Tværstræde -  nedlæggelse af 4 parkeringspladser

Journal nr.: 05.13.10G01/5281
Sag fra: -

Lovgrundlag: Lov om offentlige veje, vejregler mv.
Sagsfremstilling: Sagen er genoptaget fra mødet den 18. oktober 2004 (sag nr. 

105), da der ikke lå en udtalelse fra Frederikssund 
Handelsstandsforening.

Frederikssund Private Realskole har henvendt sig til Teknisk 
Forvaltning med henblik på at få nedlagt de 4 parkeringspladser 
der er anlagt på Tværstræde (parkeringspladser markeret på SF- 
stensbelægning i den vestlige side af Tværstræde). Der er ikke 
noget fortov i den vestlige side af Tværstræde. De børn der 
kommer fra vest ad Ny Østergade tvinges over Tværstrædes 
udmunding i Ny Østergade til fortovet i den østlige side af 
Tværstræde. Om morgenen ved skolestart er der megen trafik på 
Tværstræde, idet mange elever bliver kørt til skole i bil. På de 4 
parkeringspladser er der tidsbegrænset parkering på 15 minutter i 
perioden fra 08.00 - 18.00 og fra (09.00-13.00). Langs fortovet i 
den østlige side af Tværstræde er der standsningsforbud. Teknisk 
Forvaltning anbefaler at de 4 parkeringspladser nedlægges, og at 
arealet anvendes til fortov.

Forvaltningen har drøftet sagen på et møde med Politiet, den 1. 
oktober 2004, der anbefalede at de 4 parkeringspladser 
nedlægges. Det gøres synligt at parkering er forbudt på arealet 
fremover ved at
male gul punkteret linie på kørebanen langs arealet, evt. 
suppleret med opsætning af steler.

André Wilhelmsen, formand for Frederikssund 
Handelsstandsforening har i mail dateret den 29.oktober 2004 
meddelt: ”Det er selvfølgelig i Frederikssund Handels interesse at 
skolebørn færdes sikkert frem og tilbage fra skole. Så vi har ingen 
indsigelser til nedlæggelse af de 4 parkeringspladser i 
Tværstræde”.

Bevilling: Udgifterne afholdes indenfor kontrakten med Veje og Grønne 
Områder.

Økonomi og personale
mæssige konsekvenser:

-

Bilag: -

Indstilling: Forvaltningen indstiller, at Teknisk Udvalg godkender,
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at de 4 parkeringspladser der er anlagt i den vestlige side af 
Tværstræde nedlægges.

Beslutninger: Teknisk Udvalgs møde den 15. november 2004:
Indstillingen tiltrådt.

Sag nr. 117 Græse Bakkeby -  Tilskødning af område til Fællesforeningen

Journal nr.: 05.01.00G01/1160
Sag fra: -
Lovgrundlag: Planloven
Sagsfremstilling: I forbindelse med byggemodningen af Græse Bakkeby Nord har 

kommunen indgået overenskomst med 2 private grundejere hvor 
det nærmere beskrives hvordan omkostninger fordeles og 
hvordan området udstykkes.

Overenskomsten er godkendt af Byrådet d. 04.09.2001 og 
underskrevet af parterne.

Af overenskomstens § 6 fremgår, at eksterne fællesarealer 02  og 
04  skal tilskødes Fællesforeningen Græse Bakkeby når de er 
anlagt og beplantet. Endvidere fremgår at interne fællesarealer 
(arealer beliggende indenfor 02 og 04) skal overdrages til de 
grundejerforeninger der skal oprettes i forbindelse med 
udstykningen og bebyggelsen.

1 midlertidig har Teknisk Udvalg på møde d. 05.11.2001 truffet 
beslutning om at 02  og 04  tilskødes den kommende 
grundejerforening og ikke Fællesforeningen.

Eftersom der kun er stiftet en enkelt grundejerforening ’’Græse 
Strand” i området anbefales det at fastholde kravet om at 02  og 
04  tilskødes Fællesforeningen Græse Bakkeby. Veje og stier i
02  og 04  er undtaget i det de udlægges som offentlige jf. 
beslutning på Teknisk Udvalgs møde d. 05.11.2001.

Dog anbefales det, at internt delområde i 02 i byggeområdets 
vestlige del tilskødes direkte til den allerede stiftede 
grundejerforening ’’Græse Strand”.

Bevilling: Ingen.
Økonomi og personale
mæssige konsekvenser:

Ingen.

Bilag: Bilag: Kortbilag
Indstilling: Teknisk Forvaltning indstiller overfor Teknisk Udvalg, at:

- delområde 02 og 04  (ekskl. Stier og veje) tilskødes til 
Fællesforeningen Græse Bakkeby, dog undtaget
- internt delområde beliggende i delområde 02 som tilskødes 
grundejerforeningen ’’Græse Strand”.

Beslutninger: Teknisk Udvalgs møde den 15. november 2004:
Indstillingen tiltrådt.

Sag nr. 118 Skolesti i Græse Bakkeby

Journal nr.: 05.04.00G01/2321 - Projekt 222089
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Sag fra: -
Lovgrundlag: Planloven, vejloven
Sagsfremstilling: 1 forbindelse med at ny skolesti er anlagt i Græse Bakkeby har 

der vist sig behov for at øge trafiksikkerheden på den sydlige del 
af stien.
Dette ønske er fremkommet fra grundejere ved stien og fra 
Grundejerforeningen Strandbakken.

Årsagen er, at den sydlige del af stien har en relativ brat hældning 
ned mod den eksisterende røde sti, hvilket betyder at cyklister der 
kommer kørende ad den ny sti fra nord kan opnå høj fart med 
risiko for uheld i form af påkørsel af krydsende trafikanter og 
transformerstation.

Teknisk Forvaltning har derfor i samråd med Rud & Borg 
Ingeniører A/S og VIA-trafik A/S foretaget besigtigelse af 
området.

På denne baggrund foreslås det derfor, at der etableres følgende,
- der opsættes 2 forskudte stibomme for at sænke farten for 
cyklister,
- der plantes bøgehæk og lavt fodhegn foran transformer for at 
mindske risiko for påkørsel af transformerstation,
- der afstribes med midterstriber.
- der anlægges hævet overflade i sort asfalt med skaktern i kryds 
ved eksisterende rød sti, og
- der monteres fender på skarpt hjørne af transformerstation 
forudsat at tilladelse opnås hos Nesa.

Løsningen er godkendt af Frederikssund Politi.

De samlede omkostninger for ovenstående tiltag (inkl. fender) 
beløber sig til ca. kr. 65.000 som kan indeholdes i den givne 
bevilling på kr. 993.500.

Fællesforeningen Græse Bakkeby, grundejerforeningen 
Bakkehøjen og grundejerforeningen Strandbakken er orienteret 
om ovenstående tiltag.

Bevilling: Ingen.
Økonomi og personale
mæssige konsekvenser:

Ingen.

Bilag: Bilag: Tegning fra Rud & Borg nr. 006.

Indstilling: Teknisk Forvaltning indstiller overfor Teknisk Udvalg, at der 
anlægges forbedrede trafiksikkerhedsmæssige foranstaltninger 
på ny skolesti i Græse Bakkeby med et budget på kr. 65.000.

Beslutninger: Teknisk Udvalgs møde den 15. november 2004:
Indstillingen tiltrådt.

Sag nr. 119 Informationskampagne om bioaffald

Journal nr.: 07.01.00G01/6236
Sag fra: -
Lovgrundlag: -

Sagsfremstilling: I august 2004 besluttede de gamle AFAV kommuner, at fortsætte 
med en indsamling af bioaffald frem til 2008, da man indgik en
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kontrakt om afsætning af affaldet til bioforgasning på Biovækst 
ved Holbæk.

Frasortering af bioaffald til særlig behandling, som kompostering 
og bioforgasning, har de senere år fået en del negativ 
medieomtale på grund af at anlæg andre steder i landet, ikke har 
fungeret efter hensigten.

AFAV og kommunerne har i den periode ikke været 
opmærksomme på at informere tilstrækkeligt om fordelene ved 
bioaffaldssortering og det faktum, at systemet i AFAV- 
kommunerne rent faktisk har fungeret efter hensigten. Det har 
resulteret i, at der er opstået myter om at affaldet blandes enten 
ved afhentning eller senere og at det ikke nytter med sortering.
Det har kunnet ses på kvaliteten af sorteringen.

Teknikerne i de gamle AFAV-kommuner har derfor arbejdet på at 
få lavet et oplæg til en fælles informationskampagne om 
bioaffaldssortering, tilpasset de enkelte kommuner.

Formålet med kampagnen er at få dem der allerede sorterer til at 
sortere bedre og få dem der ikke sorterer til at genoptage det eller 
starte.

Kampagnen vil blive udformet og styret af et professionelt 
kommunikationsfirma.

Det er hensigten at informationskampagnen skal være ensartet 
og køre samlet i de 7 medlemskommuner. For at der kan 
arbejdes videre med opgaven, er det nødvendigt at der opnås et 
tilsagn om kommunernes deltagelse.

Bevilling: -

Økonomi og personale
mæssige konsekvenser:

Et prisoverslag på opgaven viser en udgift for deltagelsen på 
60.000-70.000 kr. for Frederikssund kommune (samlet udgift 
fordelt efter indbyggertal). Der er ikke på budgettet for 
dagrenovation midler til den foreslåede informationskampagne. 
De midler, der er afsat til information på budgettet, anvendes til 
den årlige affaldspjece. Der skal derfor tilføres midler til 
dagrenovationsbudgettet til information. Finansieringen søges 
tilvejebragt ved budgetopfølgningen på det samlede 
renovationsbudget 2005.

Bilag: -

Indstilling: Teknisk Forvaltning indstiller til Teknisk Udvalg at,
1. man til de øvrige AFAV-kommuner meddeler at

Frederikssund kommune deltager i informationskampagnen 
om bioaffaldssortering, hvis alle de øvrige kommuner 
deltager.

Beslutninger: Teknisk Udvalgs møde den 15. november 2004:
Indstillingen tiltrådt.

Sag nr. 120 Regler for aflevering af affald i sække på genbrugsplads og i 
storskraldsordning

Journal nr.: 07.00.03P24/2685
Sag fra: -

Lovgrundlag: Affaldsbekendtgørelsen. Regulativ for husholdningsaffald punkt 
13.1
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Sagsfremstilling: Der afleveres affald i sorte sække på genbrugspladsen og i 
storskraldsordningen.

Brugen af sorte plastsække medfører, at medarbejdere der har 
kontakt med affaldet ikke kan se, hvad der er i sækkene. Det 
giver følgende problemer:

Risiko for arbejdsskader: En medarbejder på aenbruaspladsen 
har skåret sig på en stort spidst stykke vinduesglas der var i en 
sort sæk.

Feilsorterinq: Der kommer en del daqrenovation i containeren til 
småt brændbart. Der er endvidere konstateret farligt affald og 
byggematerialer i sorte sække i de forkerte containere. Dette går 
ud over sorteringen og medfører bøder fra anlæggene der 
modtager affaldet.

Forvaltningen har i mange år informeret om korrekt sortering, 
men det er tilsyneladende ikke tilstrækkeligt. Forvaltningen 
foreslår derfor, at affald der afleveres i sække, enten på 
genbrugspladsen eller i storskraldsordningen, skal afleveres i 
klare plastsække. Reglen skal træde i kraft pr. 1. januar 2005. 
Klare plastsække kan fås i næsten alle supermarkeder.

Der vil blive orienteret om den ny regel i kommunens 
affaldspjece, der udsendes i december 2004.

Det kan oplyses, at tilsvarende regler er gældende i Jægerspris, 
Stenløse og Ølstykke.

Bestemmelsen kræver en ændring i bilagl, tillæg 6 
(Storskraldsordning) og bilag 4 (Ordensreglement for 
genbrugspladsen) til Regulativ for husholdningsaffald.

Bevilling: -

Økonomi og personale
mæssige konsekvenser:

-

Bilag: -

Indstilling: Teknisk Forvaltning indstiller at Teknisk Udvalg godkender 
følgende ændringer i regulativ for husholdningsaffald:

1. I bilag 1 tillæg 7 punkt 4.1 ændres fra ’’Småt brændbart må 
højst veje 15 kg per sæk og højst 2 sække per husstand” til
”Småt brændbart må højst veje 15 kg per sæk og højst 2 
sække per husstand. Sækken skal være en klar plastsæk”

2. I bilag 4 tilføjes et punkt 4.6: Affald kan afleveres i sække. 
Sækkene skal være a f klar plast. Til haveaffald kan alle 
sække anvendes, men sækkene skal tømmes og den 
brugte sæk tages med hjem eller placeres i dertil opstillede 
affaldsbeholdere.

Beslutninger: Teknisk Udvalgs møde den 15. november 2004:
Indstillingen tiltrådt.

Sag nr. 121 Forslag til mødeplan 2005
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Journal nr.: 00.01A14/3602
Sag fra: -

Lovgrundlag: Lov om kommunernes styrelse.
Ifølge styrelsesloven træffer Byrådet, Økonomiudvalget og 
fagudvalgene beslutning om mødeplan for et år ad gangen.

Sagsfremstilling: Forslag til mødeplan for år 2005 er godkendt af Byråd og 
Økonomiudvalg med hensyn til deres møder.

Teknisk Udvalgs møder i 2005:
17. januar 
21. februar
14. marts
18. april 
17. maj 
01. juni
15. august
19. september 
17. oktober 
14. november 
05. december

Mødetidspunkt: Mandage kl. 08.30

Bevilling: -

Økonomi og personale
mæssige konsekvenser:

-

Bilag: Udkast til samlet mødeplan for 2005.

Indstilling: Forvaltningen anbefaler,
at udvalget tiltræder ovenstående tidspunkter og fremsender dem 
til Byrådets samlede mødeplan.

Beslutninger: Teknisk Udvalgs møde den 15. november 2004:
I stedet for den 1. juni 2005 afholdes mødet den 30. maj 2005. 
Mødeplanen blev godkendt med ovenstående ændring.

Sag nr. 122 Forvaltningen orienterer

Sagsfremstilling: 1. Temahæfte om Veje til sundere trafik.

Miljøstyrelsen har i samarbejde med Sundhedsstyrelsen 
udgivet et temahæfte om danskernes trafikmønstre og hvad de 
betyder for vores sundhed og miljø. Pjecen behandler emner 
som støj, luftforurening, ulykker og motion. I pjecen er der også 
eksempler på, hvordan målrettet by- og trafikplanlægning kan 
skabe rammerne for sundere transportvaner.

Bilag:
Veje til sundere trafik, Miljø-Tema nr. 26, 2004

2. Forpagtninger.
J.nr. 13.06.03G01/2145 - BHF
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Frederikssund Kommune harforpagtet en del af sine ubebyggede 
arealer til forskellige formål, primært dyrkning afjorden, 
afgræsning og foreningsformål. Forvaltningen har gennemgået 
eksisterende forpagtningsaftaler, for at klarlægge hvilke arealer 
der fortsat skal udlejes, og hvilke kommunen skal anvende til 
andre formål.

I forlængelse heraf vil forvaltningen foretage sig følgende:

Forpagtningsaftaler på en del af matr. nr. 4a Oppe Sundby, 8a 
Oppe Sundby, og 27a Oppe Sundby opsiges, idet disse 
forpagtninger vedrører arealer, der skal anvendes i forbindelse 
med etablering af Sydbyen. I alt 28,24 ha. med en samlet årlig 
lejeindtægt på kr. 44.115.

Forpagtningsaftaler på en del af matr. nr. 13a Oppe Sundby, 10q 
m.fl. Græse, del af12fGræ se, lOmGræse, 11k Græse, 4f og 4ar 
Sigerslevvester og del af 9c og 5m Græse opsiges med henblik 
på genudbud. Arealerne anvendes dels til afgræsning, dels til 
dyrkning afjorden. I alt 26,03 ha. med en samlet årlig lejeindtægt 
på kr. 24.568.

Forvaltningen får jævnligt henvendelser fra borgere, der ønsker 
arealer, særligt til afgræsning. Ved et genudbud af arealerne vil 
nye forpagtere have mulighed for at komme i betragtning, 
samtidig med at nye forpagtningsaftaler vil kunne tage højde for 
nye krav til miljømæssige forhold og andet. Forvaltningen vil 
vurdere behovet for en regulering af priserne på de forpagtede 
arealer.

Bilag:
Bilag 1: Oversigt over kommunens udlejede arealer 
Bilag 2: Kort over kommunens udlejede arealer

3. Bestyrelsesmøde i l/S Vestforbrænding den 29. oktober 
2004.
J.nr. 07.04.00A16/5890

Der orienteres om bestyrelsesmøde nr. 337 i l/S Vestforbrænding 
den 29.oktober 2004, samt fælles bestyrelsesseminar mellem 
Vestforbrænding og Amagerforbrænding samme dag.

Bilag:
Referat af bestyrelsesmøde nr. 337 i l/S Vestforbrænding og 
resumé af bestyrelsesseminar mellem Vestforbrænding og 
Amagerforbrænding.

4. Ændring af sorteringen af dagrenovation.
J.nr. 07.00.03P24/2685

I forbindelse med indførelsen af det rød - grønne 
sorteringssystem i de tidligere AFAV kommuner blev der lavet en 
sorteringsvejledning, hvor bleer og ben/knogler skulle frasorteres 
som bioaffald. Dette fremgår stadig af den nuværende vejledning.

Da sorteringen startede, var bleer fremstillet af papir. I forbindelse 
med komposteringsprocessen indgik papiret som
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strukturmateriale i komposten. Nu er hovedbestanddelen plastik. 
Heraf er en del små fibre. Fra marts 2004 bliver bioaffaldet fra de 
tidligere AFAV- kommuner bioforgasset hos Biovækst i Holbæk. 
Ved behandlingen er det svært at fjerne de små plastikfibre fra 
bleerne. Dette besværliggør fremstillingen af et slutprodukt med 
en tilfredsstillende kvalitet. Det medfører, at bioaffaldet ikke 
længere må indeholde bleer, og bleerne skal i stedet frasorteres 
som restaffald til forbrænding.

Ændringen af sorteringen vil medføre en stigning i mængden af 
restaffald hos familier med blebørn. Nogle familier kan få 
problemer med
mere restaffald end der kan være i sækken. De kan købe ’’ekstra” 
sække til 20,- kr. pr stk. flere steder i Frederikssund. Alternativt 
kan de købe et ekstra restaffaldsstativ for 1.026,25 inkl. moms kr. 
pr. år og tilmelde sig tømning af stativet for kr. 1.113,75 pr. år.
Når det ekstra stativ ikke skal bruges mere, har det været praksis 
at kommunen købte det tilbage for 150,- kr.

Ifølge den nuværende sorteringsvejledning skal ben/knogler 
frasorteres som bioaffald. Da ben/knogler ikke har nogen værdi 
ved en bioforgasning og alligevel frasorteres ved 
slutbehandlingen af bioaffaldet og sendes til forbrænding, er det 
ikke hensigtsmæssigt, at de lægges i bioaffaldsposen i 
husholdningen. Ben og knogler skal i restaffald.

Ændringen kræver ikke en ændring af reglerne i Regulativ for 
husholdningsaffald, da de to affaldstyper ikke er specifik nævnt i 
beskrivelsen i bilag 3 af affaldsfraktionerne restaffald og bioaffald. 
De falder begge ind under beskrivelsen: Andet affald, der ikke er 
omfattet af de ovenstående affaldstyper, og som hensigtsmæssigt 
kan bortskaffes som dagrenovation. Dette affald bortskaffes som 
restaffald.

Der vil blive orienteret om den ændrede sortering i kommunens 
affaldspjece der udsendes i december 2004. De tidligere AFAV- 
kommuner planlægger en fælles kampagne om 
bioaffaldssortering i foråret 2005, hvor emnet vil indgå centralt.

Beslutninger: Teknisk Udvalgs møde den 15. november 2004:
Til efterretning.

Sag nr. 123 Eventuelt

Sagsfremstilling: Udvalget foreslår fælles julefrokost med Plan og Miljøudvalget 
fredag den 03.12.04 kl. 18.00 (alternativt mandag den 06.12.04, 
torsdag den 09.12.04 kl. 18.00) på Brandstationen.

Teknisk Udvalg i december 2004 flyttes fra den 06.12.04 til den 
13.12.04.

Beslutninger: Teknisk Udvalgs møde den 15. november 2004.


